
 

G o s s e n  b a r n e  o g  u n g d o m s s k o l e  

M ø t e r e f e r a t -  F A U   

Sted og dato : Aukra 31.05.2018   

Utgivelsesdato: 20.06.2018   

Referent: Kathrine Rindarøy  
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Fra skoleledelsen: Rektor Heidi Falkhytten 

Referat sendes ut i hver klasse, og blir i tillegg lagt på Aukra kommune sine heimesider under  
https://www.aukra.kommune.no/foreldreraadet-sitt-arbeidsutval-fau.5500473-344294.html 

  

Sak  Status 

1 

Godkjenning 

agenda og 

forrige 

møtereferat 

• Referat og agenda godkjent. 
• Oppfølgingssaker: 
o Klage på busstilbud: svar fra fylket 31.05 følges opp. 
• Sosiale aktiviteter siden sist; 1. klasse gymsal & Egget. 7. klasse avslutning. 

2 

Rektor 

orienterer 

Skryt av gjennomføringen av 17. mai. Parkering i busslommen er forbudt hele 

døgnet. 

Informasjon om busstilbudet. Tilbudet til buss 3 er ikke akseptabelt for 

ungdomsskoleelevene som er ferdig kl. 15. Løsningen til skolen er å komprimere 

undervisningen slik at den slutter kl. 14. 

Satningsområde: LINK – livsmestring i skolen, Språkløyper – skriving og mestring. 

Rådgiving – voksne for barn. Rettet mot skilsmissefamilier 



 

Budsjett – melder inn 7 tiltak. 

Nok voksne – miljøarbeider, Dekning til budsjett for elever i 5 -7 klasse med rett 

til  SFO. Pusterom – for elever med utfordringer. 1 times fysisk aktivitet per dag. 

40 PC må skiftes pga. Windows 10. Fellesmåltid for hele skolen – behov for 2 50%-

stillinger. Søke om 20% stilling som psykolog i skolen – samarbeid med Helsesjef 

Borthne.  Skal ikke jobbe klinisk, men på systemnivå. 

Gjennomgang av tilstandsrapport for skolen. 

10. klasse kom opp i norsk til eksamen. 

3 

Rekneskap 

og 

årsmelding 

Regnskap gjennomgått av kasserer. Det ble brukt Vipps til tombola og lodd også. 1620 kr 

for lodd ble betalt med Vipps. Stipulerer at 15% av det som ble betalt med Vipps er på 

tombola, til sammen 3208 kr. Anbefaler eget Vippsnummer til lodd og tombola til neste 

år. 

Årsmelding gjennomgått av leder i FAU, vedlagt revidert etter møte. 

4 
Inkomne 

saker 

Evaluering 17. mai. Diskusjon om det bør være to klasser som er ansvarlig. Foreløpig ser 

man ikke behov for endring. 

Diskusjon om klassetur. Er det kun Trondheim som er aktuelt? Bør være klassen som 

bestemmer reisested, ikke skolen. 

 

Møtet avsluttet 20.45. 

Katrine Rindarøy 

Referent 


